礼品:

礼品可**免税**接受:但价值不超过每人\$100 USD(美属维尔京群岛、关岛或美属萨摩亚地区每人不超过\$200USD)的礼品,才可免税入境。所有礼物必须单独包装,并在外面注明是礼物。航空运单或发票必须表明这是一份主动馈赠的礼物,每个礼物收款人的姓名对应礼物价值,不得超过100 美元(美属维尔京群岛、关岛或美属萨摩亚地区不得超过200 美元)。含酒精饮料、含酒精的香水、雪茄或香烟将不被视为免税入境

个人携带入境:

个人携带入境到美国的物品,关税免税限额为800美元,而且,这些物品不包含任何限制或禁止物品,只供个人使用。

违禁物品:

除被视为不可邮寄的物品外,禁止下列物品:

酒精饮料。按重量计,酒精含量为5%

各种肉类(新鲜的、低温保存的或冷藏的),原产自有口蹄疫的国家

石棉

防止怀孕或非法堕胎的物品

连锁信

瓶盖、金属盒和火柴

谷物

腊肉

原产于已知存在口蹄疫、猪瘟、猪瘟或非洲病的国家的乳制品

来自受沙门氏菌感染国家的鸡蛋

易燃易爆物品

香烟

木炭煤球

鸟身上的羽毛

外国邮政邮票

原产于俄罗斯联邦或中华民国的貂皮、狐貂皮、貂皮、貂皮、麝鼠皮和黄鼠狼皮

脂肪.油.蜡和其分解产品

软木塞

侵犯美国注册知识产权(商标和复制权)的货物

系在、设计或打算系在鸟腿上,用于动物搏斗的刀、斜桁或任何其他利器

彩票或相关广告

活的和死的动物

假冒的食品和药品

矿产

泥炭土壤

植物及植物产品

毒药

监狱制造的货物

有辐射的电子产品

美国版权作品的复制品

任何政府的债务或证券的复制品,包括:债券、债务证明书、国家银行货币、联邦储备银行票据、存款证、票据、支票或汇票。

用于包装的稻草、草或其他植物材料

种子、谷物和饲料

烟草及烟草制品,包括无烟烟草制品,不包括雪茄

美国邮票

以任何方式为动物角斗行业宣传或推销动物的书面、印刷或图文资料

含有狗或猫毛皮的物品

制造假币的印版、模具或器具。

不道德的文章(如 19CFR1240 所定义),包括电影、图片、文字等。

来自美国制裁或禁运国家的商品

罪犯、强迫劳动或契约劳动生产的商品

弹簧小折刀/蝴蝶刀/重力/弹道刀

```
白磷火柴
处方药
动物和动物产品
以前装有违禁品或危险品的箱子
化妆品
咖啡
供人或动物食用的食物
水果和坚果
鱼产品
蜜蜂、蚕、虫和浸出物
兽皮
防筛包装
爬行动物
医药产品
含有某些邻苯二甲酸酯(增塑剂)的产品
面向 12 岁以下儿童的产品
皮
蔬菜和其他植物产品
小麦制品
武器
羊毛
病毒、血清、毒素、抗毒素和类似产品
家畜产品和动物饲料
来自野生动物、鸟类和昆虫的产品(羽毛等)
种子与非繁殖农产品
机动车辆、船只及其相关设备
```

电子产品

文化财产、包括前哥伦布时期的纪念性或建筑性的额雕塑

或壁画

纺织品、羊毛制品(波多黎各)

药品、医疗器械、化妆品

酒精和酒精饮料 (波多黎各)

USA

Gifts

Gifts are acceptable: Duty/Tax free entry allowed for gifts valued up to \$100 USD per person (up to \$200 USD per person from the US Virgin Islands, Guam or American Samoa). All gifts must be individually wrapped and marked on the outside as a gift. The Air Waybill or Invoice must indicate that it is an unsolicited gift, with the name of each person receiving the gift and a value breakdown not to exceed \$100 USO per person (\$200 USO person from the U.S. Virgin Islands, Guam, or American Samoa).

Alcoholic beverages, perfumes containing alcohol, cigars or cigarettes will not be considered for Duty/Tax Free entry.

Personal Importations:

The duty/tax free limit for personal importations to the United States is \$800, given that the goods do not contain any restricted or prohibited items and are for personal use only.

Prohibited Items

In addition to items considered non-mailable matter, the following are prohibited:

- alcoholic, beverages of 5% content by weight
- all kinds of meat (fresh, chilled or frozen) originating from a country where foot and mouth disease exists
- asbestos
- articles intended to prevent conception or produce unlawful abortion
- chain letters
- caps and metal cartridges, as well as matches

- cereals
- cured and dried meat
- dairy products originating from countries where foot and mouth disease, hog cholera, swine disease or African disease is known to exist
- eggs from countries infected with Salmonella
- explosive and flammable items
- cigarettes
- charcoal briquettes
- feathers on skin of any bird
- foreign postal stamps
- furs or skins of ermine, fox kolinsky, marten, mink, muskrat, and weasel originating from the Russian Federation or Republic of China
- fats, oils, waxes and cleavage products
- ground cork
- goods which violate U.S registered intellectual property rights (trademark and copy rights)
- knife, gaff, or any other sharp instrument attached, designed, or intended to be attached to the leg of a bird for use in an animal fighting venture
- lottery tickets or related advertising
- live and dead animals
- misbranded foods, drugs and pharmaceutical products
- mineral products
- peat soil
- plant and plant products
- poisons
- prison-made goods
- radiation-emitting electronic products
- reprints of U.S. copyrighted work

- reproductions of obligations or securities of any Government including; bonds, certificates of ineptness, National Bank Currency, Federal Reserve Notes, certificate of deposits, bills, checks or drafts for money drawn
- straw, grasses or other plant material used for packing
- seeds, grains and fodder
- tobacco and tobacco products, including smokeless tobacco products, excluding cigars
- U.S Stamps
- written, printed or graphic matter advertising or promoting animals for use in animal fighting ventures in any way.
- articles containing dog or cat fur
- counterfeit plates, dies or apparatus used to create such counterfeits.
- immoral articles (as defined in 19CFR12.40) including films, pictures, writings, etc.
- merchandise from countries under US Sanction or embargo
- merchandise produced by convict, forced or indentured labor
- switchblade/Balisong/gravity/ballistic knives
- white phosphorus matches
- prescription drugs
- animals and animal products
- boxes that formerly contained prohibited or hazardous goods
- cosmetics
- coffee
- food for human or animal consumption*
- fruits and nuts
- fish products
- honey bees, silkworms, insects and leaches
- hides
- in sift-proof packaging

- reptiles
- pharmaceutical products**
- products containing certain Phthalates (plasticizers)
- products intended for children under 12 years of age
- skins
- vegetable and other plant products
- wheat products
- weapons
- wool
- viruses, serums, toxins, anti-toxins and analogous products
- domestic animal products and animal feeding material
- products derived from wild animals, birds and insects(plumage, etc.)
- seeds and non-propagating Agricultural Products
- motor vehicles, boats and their associated equipment
- electronic products
- cultural property, including pre-Columbian monumental or architectural sculpture or mural
- textiles, wool products (Puerto Rico)
- medicine, medical devices, cosmetics
- liquors, alcohol (Puerto Rico)